
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 17. 9. 2012 

MsÚ,  zasadacia miestnosť č. 318 Malacky 

v čase od 19:00 do 22:30 

 

 

Prítomní: predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská 

                podpredseda komisie – Ing. Jozef Bulla 

                členovia komisie – Mgr. Martin Macejka, Lívia Spustová , Eva Režná,  

                                               Rozália Habová, Andrej Hujsa, 

                tajomníčka komisie – Ing. Ivana Nováková, PhD. 

Ospravedlnení: Bc. Kamil Ftáčnik. 

 
 

Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská. 

 

PROGRAM:  

1. Informácia o činnosti oddelenia marketingu a mestských médií s vyčíslením nákladov na 

činnosť mestských médií a ich organizačné zabezpečenie – Z101/2012. 

2. Informácia o vykonaných opatreniach „závodu na výrobu vakcín“ – Z102/2012. 

3. Informácia o stave fontány pri kaštieli. 

4. Cezhraničná spolupráca Malacky – Marchegg. 

5. Informácia o sumarizácii uznesení komisie KaCR. 

6. Rôzne. 

 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 ___________________________________________________________________________ 
 
K bodu 1. 
V tomto bode sa členovia komisie venovali informácii o činnosti oddelenia marketingu 
a mestských médií s vyčíslením nákladov na činnosť mestských médií a ich organizačné 
zabezpečenie. Tento materiál nepovažujú členovia komisie za kompletný, z toho hľadiska, že 
tu chýbajú niektoré informácie, napr. presné vyčíslenie finančných nákladov na prevádzku 
eMTV, chýbajú údaje o výnosoch z reklamy, niektoré údaje nie sú zjednotené za konkrétne 
obdobie a nie sú vyčíslené náklady na Útvar destinačného manažmentu a Turisticko- 
informačnej kancelárie, ktoré sú súčasťou oddelenia marketingu. 
 



Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál s nasledovnými 
výhradami - do zasadnutia MsZ žiada tento materiál doplniť o kompletné vyčíslenie 
nákladov oddelenia marketingu; finančné náklady treba zjednotiť za konkrétne obdobie, 
doplniť informácie o výnosoch z reklamnej inzercie, a vyčísliť podrobné náklady na 
prevádzku kaštieľa a RCDM. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 2. 
V tomto bode predsedníčka komisie stručne zhodnotila situáciu okolo kauzy a o vykonaných 
opatreniach „závodu na výrobu vakcín“. Oznámila členom komisie, že sa momentálne čaká 
na vyjadrenie Okresnej prokuratúry ohľadom kontrol Krajského stavebného úradu 
a Obvodného úradu životného prostredia v Malackách. Členovia komisie KaCR podotkli že 
materiál nemá žiadnu výpovednú hodnotu a nie je badateľná žiadna aktivita zo strany MsÚ. 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál.  
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 3. 
Vzhľadom na skutočnosť, že sa nepodarilo prizvať vedúcu oddelenia marketingu sa tento bod 
posúva na nasledujúce zasadnutie komisie KaCR. 
 
Uznesenie: komisia KaCR žiada o účasť vedúcej oddelenia marketingu MsÚ a pracovníka 
RCDM na nasledujúcom zasadnutí komisie z dôvodu  spolupráce pri spoločnom vytváraní 
koncepcie k cezhraničnej spolupráci s mestom Marchegg. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 4. 
Predsedníčka komisie informovala členov komisie o tom, že na  podnet občanov nášho mesta, 
ako aj po prečítaní článku na občianskom portáli www.lpm.sk a po osobnej prehliadke 
fontány pri kaštieli, požiadala kompetentných vedúcich oddelení MsÚ o vysvetlenie 
a zdôvodnenie momentálneho stavu tejto fontány a o informáciu, aké kroky podstúpi mesto 
k odstráneniu všetkých závad. Do zasadnutia komisie neboli niektoré tieto otázky 
zodpovedané. Členovia komisie sa pozastavili nad skutočnosťou, že sa jedná už o tretiu 
reklamáciu od prebratia diela (22 .12. 2011). Členom komisie nie je jasné financovanie druhej 
fázy projektu, keďže fázy projektu sú dve a len prvá vyšla na 75000 €, rozpočet fontány po 
jednotlivých položkách nebol predsedníčke komisie umožnený k nahliadnutiu, pretože 
zmluva so zhotoviteľom bola podpísaná len na základe jeho súhlasu. Z možného dôvodu 
nehospodárneho vynakladania s verejnými financiami žiada predsedníčka komisie 
k nahliadnutiu k rozpočtu. 
 
Uznesenie: komisia KaCR žiada zodpovedných pracovníkov MsÚ o poskytnutie informácií 
o každom podstúpenom kroku pri reklamácii fontány. Žiada k poskytnutiu náhľadu zmluvy 
o diele a informáciu o tom kto bol zodpovedný za prebratie diela a stavebný dozor. Do 
nasledujúceho najbližšieho zasadnutia komisia KaCR žiada predložiť náhľad položkového 



rozpočtu investícií k projektu „Fontána pri kaštieli“ s doplnením informácie o financovaní 
druhej fázy tohto projektu (sumu ktorú bude musieť ešte mesto doplatiť) s vysvetlením 
príčiny stavu fontány ( prevedenie nekvalitných stavebných prác, kvalita materiálu...). 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 5. 
V tomto bode sa členovia komisie zaoberali súhrnným sumárom uznesení z predchádzajúcich 
zasadnutí komisie (r. 2011 a r. 2012). Súčasťou tohto bodu bola aj správa Mgr. Martina 
Macejku o inventarizácii významných hrobových miest v Malackách.  
 
Uznesenie: predsedníčka komisie KaCR vyzvala členov komisie aby si do nasledujúceho 
zasadnutia pripravili návrhy na podporu cestovného ruchu v Malackách a návrhy na 
koncepciu k cezhraničnej spolupráci s rakúskymi partnermi. Taktiež požiadala členov 
komisie o dôkladné posúdenie a prehodnotenie kritérií na základe, ktorých môžu žiadať 
organizácie grantový príspevok na prácu v oblasti kultúry a cestovného ruchu. 
 
Hlasovali:                           7 za                              0 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
K bodu 6. 
V tomto bode tajomníčka komisie stručne oboznámila členov komisie s materiálom 
k zasadnutiu MsZ, ktorý bol dodaný dodatočne po súhlase primátora mesta do bodu „Rôzne“. 
Tento materiál sa týka vstupu Mesta Malacky, ako zakladajúceho člena, do novovznikajúcej 
Oblastnej organizácie cestovného ruchu Záhorie (OOCR Záhorie), ktorá má ambíciu pôsobiť 
ako organizácia destinačného manažmentu pre rozvoj cestovného ruchu najmä v mestách a 
obciach, ktoré majú vážny záujem vytvoriť takúto organizáciu a riešiť cestovný ruchu 
plánovite a koordinovane v úzkej spolupráci s podnikateľskými subjektmi a inými subjektmi 
pôsobiacimi v turizme s ohľadom na zhodnotenie potenciálu územia pre cestovný ruch. 
Členovia komisie vzniesli návrh k tomu, že pri vytváraní, riešení a schvaľovaní podobných 
materiálov by mala byť komisia KaCR vopred oboznámená a mala možnosť vyjadriť svoj 
názor ako aj byť oboznámená so všetkými aktivitami, ktoré súvisia s kultúrou a CR, čo 
znamená aj zahraničné cesty a ich prínos pre nás ako mesto. 
 
 
Uznesenie: komisia KaCR berie na vedomie predkladaný materiál, ak oddelenie 
marketingu doplní závažné informácie do najbližšieho zastupiteľstva, ktoré v tomto 
materiály absentujú – ako participácia mesta pri vytváraní produktov CR, prípadné 
zviditeľnenie mesta v rámci OOCR, finančný podiel mesta v rámci podpory CR, finančné 
zaťaženie mesta, organizačná štruktúra OOCR – členstvo, strategické ciele, odporučí 
materiál na základe tohto doplnenia schváliť.  
 
Hlasovali:                           6 za                              1 proti                          0 nevyjadril sa 
 
 
 
 
 
 



 
 
Zapísala a za správnosť zodpovedá: 
 
 .......................................................                             ...................................................... 
 
      Ing. Ivana Nováková, PhD.                          Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 

           tajomníčka komisie                            predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 

 

Príloha: prezenčná listina 

V Malackách, 18. 9. 2012 


